
Zadovoljna jesen
Tako bi lahko naslovili ijspešno

letno konferenco društva upokojen-
cev Zadvor, ki je bila 19. februarja v
dvorani zadružnega doma v Zadvo-
ru. Člani izvršnega odbora in pover-
jeniki so že v soboto uredili dvorano
za ta svečani dogodek. V nedeljo ob
14. uri se je v zakurjeni dvorani,
kljub mrazu in sneženju, zbralo prek
160 članov in članic društva. Povab-
ljeni so bili tudi drugi predstavniki,
pa jih je verjetno zadržalo slabo
vreme. Udeležila pa sta se konfe-
rence predsednik republiškega od-
bora DV Slovenije Avgust Batagelj
in predstavnik OO ZK Zadvor tova-
riš Kober.

Iz poročil je bilo razvidno, da je
med letotn umrlo pet njihovih članov
in članic, katerih smrt so počastiii z
enominutnim molkom. Trenutno
šteje društvo 272 članov in članic —

dmštvu je uspelo pritegniti v svoje
vrste kar 98 % vseh upokojencev in
upokojenk z območja KS Zadvor.
Zanimivo pa jc, da se je v to društvo
včlanilo tudi nekaj članov in članic
zunaj KS Zadvor, ker da je društvo
aktivno in je v njem prijetno delati!
Društvo je za svojo aktivnost že dva-
krat prejelo od RO D'U SRS fi-
nančno pomoč. Prvo v znesku 30.001)
din so porabili za svojo društveno pi-
sarno in za pisalni stroj, drugo v zne-
sku 60.000 din pa nameravajo pora-
biti za opremo društvenega prostora,
ki ga zdaj še nimajo, in za udeležbo
pri ureditvi balinišča pri TD Zadvor.
Društvo je zbralo tudi sredstva za
nabavo prapora. Nabavili pa so tudi
čedne prte, nekaj steklenine ipd., kar
vedno pride prav ne samo za druš-
tvene, temveč tudi za druge potrebe v
kraju.

Zelo zanimivo je bilo poročilo o
izletniški dejavnosti v pretekli dobi
in progratn za letošnje leto. Lani je
društvo organiziralo kar 10 izletov
doma in v tujino; najbrž je bil naj-
zanimivejši tisti na Tržaško. Za lclo
1978 so pripravili 9 eno in dvodnev-
nih izletov, dva pa rezervirali. Obi-
skali bodo avstrijsko Koroško in se
tarn seznanili z našimi rojaki. V ju-
niju bodo šli za dva dni na Cres in
Lošinj, ponovno pa hodo najbrž šli
tudi na Tržaško. Izleti ljudi zbližuje-
jo, niarsikaj pa se tudi med potjo do-
govorijo, tako da je delo v društvu
potem lažje.

K besedi se je priglasil tudi pred-
sednik RO DU tovariš Batagelj. Te-
meljito je orisal delovanje DU v Slo-
veniji, prizadevanja za urejanje po-
kojnin in standarda upokojencev.
Našlel je sedanje • zmogljfvosti

domov za ostarele in spregovoril o
načrtih gradnje v naslednjih letih. Iz
njegovega govora je bilo čutiti
splošno skrb, da nihče na stara leta ne
bo ostal osamljen.

Tovariš Keber (tudi on je član
društva) je spregovoril o volitvah in
poudaril, da se naš delegatski sistem
povsem razlikuje txl prejšnjega od-
borniškega. Iz tega pa izhaja tudi več
odgovornosti vseh občanov in ne
samo delegatov, ki zastopajo posa-
mezna stališča kraja. Za politiko v
kraju smo odgovorni vsi, le da to
svojo voljo izvajamo prek izvoljenih
delegatov.

Razprava se je nadaljevala in je
zajela skorajda vsa področja življe-
nja in dela upokojencev.

Opravili so tudi nadomestne voli-
tve dveh članov. od katerih je eden
hudo zbolel, drugi pa odstopil.

Na koncu je udeležence čaka!
skormen prigrizek z dobro kapljico.
Ob zvokih harmonike in bobna smo
se prijetno zabavali in pogovarjali
vse do 20. ure, ko je bilo treba iti
domov.

LaMcG-zapišeme.-̂ Ja* STHO uspešno -

opravili svoje delo in si zadali nove
naloge do naslednje letne konferen-
ce.

Društvu želimo v novi dobi popoln

uspeh in veliko delovnega zado-
voljstva pri družbenem oziroma
društvenem življenju.
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